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Overlast en vervuiling Westerveldse Bos 

 
Geacht College, 
 
Afgelopen week kwamen via verschillende sociale media berichten binnen dat er een 
bruiloftsfeest heeft plaatsgevonden in een beschermd (Natura 2000) gebied aan de 
Noorderkolk bij het Westerveldse Bos. De fracties van GroenLinks en PvdA vinden het 
onacceptabel dat het in onze gemeente mogelijk is om een evenement te organiseren in 
een gebied met beschermde flora en fauna. 
 
Naast bovenstaand voorbeeld, krijgen wij nog veel meer signalen dat er de afgelopen 
periode veel overlast en vervuiling is in het Westerveldse Bos. Zoals te zien is op de fo-
to’s (welke recentelijk zijn gemaakt) in de bijlage is er momenteel ontzettend veel zwerf-
afval en worden er regelmatig kampvuurtjes aangestoken in het bos. Met de droogte van 
de afgelopen weken, lijkt ons dit een uiterst onwenselijke en gevaarlijke situatie. 
 
Het Westerveldse Bos is een prachtige, groene plek waar vele Zwollenaren met veel ple-
zier wandelen, fietsen of hun hond uitlaten. Wij betreuren de grote mate van vervuiling, 
geluidsoverlast en gevaarlijke situaties met open vuur en vragen hierbij om een reactie 
van het college. 
 
 
Vragen 
 

 1. Is het college op de hoogte van het feit dat er een bruiloftsfeest (met versterkt 
geluid en het afsteken van vuurwerk) heeft plaatsgevonden aan de Noorderkolk in 
het Westerveldse Bos? 

 2. Is het college het eens met PvdA en GroenLinks dat het onacceptabel is dat een 
dergelijk evenement in een beschermd natuurgebied wordt georganiseerd? Zo ja, 
wat gaat het college doen om dit in de toekomst te voorkomen? 

 3. Heeft het college ook signalen ontvangen over de toename van overlast en vervui-
ling in het Westerveldse Bos? 

 4. Welke maatregelen (bijv. op het gebied van handhaving) kunnen wij van het col-
lege verwachten om deze onwenselijke en gevaarlijke situatie op te lossen? 

 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Eildert Noorda, Simone Boshove 


